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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till energi- och näringsminister Ebba Busch (KD)

2024/25:170 Behovet av en svensk vätgasstrategi

Under ett seminarium i Almedalen, Energiföretagens Energispektrum, uppgav 
energiministern att regeringen nu tar fram en strategi för vätgas. Men arbetet 
med strategin tycks gå långsamt. Så sent som den 30 september skrev 
representanter för Innovations- och kemiindustrierna i Sverige (Ikem) följande i 
en debattartikel i Altinget: 

“Energimyndigheten har vid två tillfällen utrett förutsättningen för vätgas och 
så sent som i våras konstaterat bland annat att ”Det återstår flera hinder för att 
fossilfri vätgas ska kunna produceras, lagras, transporteras, distribueras och 
användas i en omfattning som krävs för att omställningen ska bli av”. Trots det 
har inga åtgärder vidtagits från Sveriges regering. Det är ett politiskt 
misslyckande att sätta upp mål för omställning, men inte arbeta för att skapa 
förutsättningarna. Ska Sverige vara med och konkurrera med produkter på en 
global marknad så behöver vi öka takten. [...] Ett första steg för Sverige vore 
att, precis som nästan alla andra EU-länder har gjort, anta en vätgasstrategi med 
konkreta mål för att avhjälpa hindren och skapa förutsättningar att bli den 
vätgasnation vi behöver bli.” 

Min fråga till energi- och näringsminister Ebba Busch är därför:

 

Kommer ministern under det här året att ta fram en svensk vätgasstrategi som 
innehåller konkreta mål för att avhjälpa hindren och som ger svar på hur 
fossilfri vätgas ska kunna produceras, lagras, transporteras, distribueras och 
användas i en omfattning som krävs för att omställningen ska bli av?

………………………………………

Linus Lakso (MP)

Från Riksdagsförvaltningen
2024-10-10
Besvaras senast
2024-10-16 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Rebecca Heinemann


